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Protokół Nr 11/13 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Sportu i Opieki Społecznej VI kadencji Rady Gminy Waganiec 

odbytego w dniu 11 grudnia 2013 roku 

w sali nr 15 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

 

W posiedzeniu komisji, któremu przewodniczył przewodniczący komisji Wacław Stefański, 

udział wzięli członkowie komisji oraz zaproszeni goście: Wójt Gminy – P.Marciniak, 

Przewodniczący Rady Gminy - M.Dyko, Skarbnik Gminy – D.Roszko. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.1 

Przewodniczący komisji - o godzinie 930 otworzył posiedzenie Komisji Oświaty i po powitaniu 

gości i członków komisji, stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 4 członków komisji oświaty, co wobec składu komisji wynoszącego 4 członków 

przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Następnie przewodniczący komisji przedstawił proponowany 

porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Analiza projektu budżetu gminy Waganiec na  2014r. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja oświaty jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad.2 

Głównym tematem na posiedzeniu komisji był projekt budżetu gminy Waganiec na 2014 r. 

Komisja podczas analizy budżetu, w związku z obniżeniem podatku proponuje obniżyć 

następujące pozycje, w szczegółowym planie wydatków budżetowych na rok 2014:  

1. „Utrzymanie zieleni w miastach i gminach” – zostawić kwotę 4.000,00 zł,” z planowanej  

12.000,00 zł. 

2.  „Działalność usługowa” (opracowanie planu gospodarki przestrzennej) – zostawić kwotę 

1.000,00 zł, z planowanej 10.000,00 zł. 

3. „Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska” (naprawa elewacji dachu) – zostawić kwotę 

10.000,00 zł z planowanej 20.000,00 zł.  

Pozostałe propozycje w projekcie budżetu gminy na 2014 r. pozostawić bez zmian. 

Ad.3  

Sprawy bieżące: 

Komisja głównie pytała Wójta Gminy o drogi i przejazdy (wiadukty) przy budowanej 

autostradzie, które są bardzo zniszczone i nie można tam przejechać. Pytania dotyczyły również 

informacji, kiedy zostaną te drogi oddane do użytku.  

Ad.4 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, z-ca przewodniczącego o godz. 1400 zamknął 

posiedzenie. 
 

Protokołował:                                                                                       Przewodniczący Komisji: 

Wacław Stefański 

                                                                                                                    Wacław Stefański 

 


